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Előterjesztést készítette és előterjeszti: Mezőfi Zoltán polgármester  

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett 
polgármesteri munkáról 

 
ELŐTERJESZTÉS 

a képviselő-testület 2012.december 18-i ülésére 
 
Tárgyalja  Ülés Szavazás 

 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség

1) A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 

 
- November 6.: Tábor Róbert, aki közvetítésemmel megállapodott egy rétsági vállalkozó-

val bérlőként - mint említettem háztartási papírüzem – kérésemre arról tájékoztatott, 
hogy az üzem megnyitásának feltétele egy 20 tonnás gép kiszállítása. Ezt több darabra 
kell szétszerelni, - kb. 3 kamion – és a helyszínen összerakni. 
 

- November 6.: Kistérségi kerekasztal beszélgetést tartottak az érintett polgármesterek a 
kistérség jövőjéről. Itt szeretném leszögezni, hogy legjobb tudásom szerint szeretném, il-
letve akarom Önöket tájékoztatni. Ez nem hivatalos ülés volt, hanem informális. A nőtin-
csi polgármester Szegner László Úr jelezte, hogy tud biztosítani helyet a társulásért dol-
gozó, illetve a társulás által foglalkoztatott dolgozóknak. Erről nekem, mint társulási el-
nöknek nincs a kezemben az érintett önkormányzattól határozat.  

 
- November 23 és 30-i ülésen ezt polgármester úr megerősítette. ( A november 23-i  

elnökségi,  30-i társulási ülés volt.) A következő kistérségi társulási ülés december 17-én  
várható. Szerény, saját véleményem szerint meg kellene találnunk annak a lehetőségét,  
hogy a járási székhely központban maradjon a kistérségi társulás székhelye. Rétság  
mindig is járási székhely volt – meggyőződésem, hogy a legegészségesebb járás egyi-
ke, hisz minden irányban 20 km a járóföld – Vagyis kérem a Tisztelt Képviselőket, hogy  
legyenek partnerek türelmesek ebbe a folyamatban. Már előre értem a jogos felvetése-
ket  
vajúdnak a hegyek és egereket szülnek” tipikus példája.  

 
- November 7.: Az Urbán és Urbán csokoládégyár kapcsán kértem és kaptam tájékozta-

tást. Elbírálás alatt van továbbra is. Jómagam lobbizom és bízom benne, hogy kedvező 
lesz az elbírálása.  
 

- November 8.: Berecz György igazgató úrral találkoztam. (Nógrád Megyei Katasztrófa-
védelmi Igazgatóság igazgatója) akkor már megvolt a levél, melyben kb. egymillió forin-
tot kér a befejezéshez. Már felkerestem a 23 vonulásban érintett önkormányzatot. Mai 
napon ketten fizettek. Úgy azonban nem lehet dolgozni, hogy a gépészet költségvetése 
nincs meg. Azt lehet tudni már most, hogy több lesz, mint 1 millió Ft. Igazgató úr részé-
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ről támogatást kérő levél állítólag nem született. Egyébként azt tapasztalom, hogy telje-
sen mindegy, hogy mennyit kérünk, annyit adnak amennyit tudnak.  

 
- November 13.: Vácon vettem részt a balassagyarmati, szadai, váci, veresegyházi pol-

gármesterekkel a túlzottnak látszó emelési javaslat miatt. Mint ismeretes az Zöld – Híd 
legutolsó társulási ülésén kb. 20 %-os szállítási díj emelési javaslatot terjesztett elő a 
management.  A javaslat kapcsán további költségcsökkentő javaslatot kértek a polgár-
mesterek. A management ragaszkodott azon állásponthoz, hogy az emelkedés csak is 
az állami tételeket tartalmazza. (Pl. lerakási illeték) A vitát feltehetőleg feloldja az Ener-
giahivatal nyilatkozata, mely szerint 4,2 %-ot lehet emelni. 

 
- November 15.: Megyei fejlesztési koncepcióról tartott Becsó Zsolt és Sándor Ildikó tájé-

koztatót.  
 

- November 16.: Érsekvadkerten szervezett Balla Mihály a társulások jövőjéről értekezle-
tet. Maka Piroska a szociális kérdések minisztériumi szakértője arról igyekezett meg-
győzni a polgármestereket, hogy minél több feladatot lássanak el társulások formájában. 
Nem kötelező mindenkinek részt venni. 

 
- November 20.: Becsó Zsolttal és Bucsok Lajos urakkal találkoztam. Bővebben kiemelt 

feladatoknál.  
 

- November 22. A Munkaügyi Központban tájékoztattak a Startmunka programról. Nem 
tisztem kutatni a megvalósítást, de nem látom a végét a szociális szövetkezetté válás-
nak.  

 
- November 23. Egy értekezlet kapcsán lehetőségünk volna az „Életen át tartó tanulás” 

programban részt venni. Két éven át 1,5 fő számára fizetést ad, de a 3. évben a 0,5 főt 
tovább kell foglalkoztatni. Ehhez egy partner civil szervezet kell, aki ezt vállalja. Én látok 
ilyet, ezt részletesebben ki fogom fejteni.  

 
- November 26.: Vízmű közgyűlésen vettem részt. Tömören az érvényes szerződés sze-

rint áremelés nem lehet. Viszont 2013-tól itt is belép az Energia Hivatal ármegállapító 
joga. A törvény erejénél fogva a kisebb Vízművek meg fognak szűnni.  

 
- November 29.: Újra Megyei Területfejlesztési értekezleten vettem részt a polgármeste-

rekkel. November 15-i értekezlethez képest kibővített volt a program. Minisztériumi elő-
adók is voltak.  

 
Kérem a tájékoztató elfogadását.  

 
 
2) ELŐZMÉNYEK, KÜLÖNÖSEN A TÉMÁBAN HOZOTT KORÁBBI TESTÜLETI 

DÖNTÉSEK, AZOK VÉGREHAJTÁSA 
---- 

3) HATÁROZATI JAVASLAT 
„A” 

…/2012. (XII.18.) sz. Kt. határozat 
 

Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 2012.december havi tá-
jékoztatását a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett 
polgármesteri munkáról megismerte és elfogadja. 
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„B” 
…/2012. (XII.18.) sz. Kt. határozat 

 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 2012.december havi tá-
jékoztatását a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett 
polgármesteri munkáról nem fogadja el.  

 
Rétság, 2012.december 07. 
 
 
 

Mezőfi Zoltán 
  polgármester 

 


